

ASIA'S LEADING FOOD & HOSPITALITY TRADESHOW

10-12 MAY 2023 | HKCEC

亞洲頂尖 **國際食品餐飲及酒店設備展**

2023年5月10-12日

Register Now

How Should Hotels Prepare For New Surge of Guests? 酒店業應如何迎接新一輪入住熱潮?



Global tourism is gradually recovering and to capture the surging demand of excursion enthusiast, hotels must be prepared. With a strong lineup of exhibitors who specialise in cutting-edge hospitality technology as well as high-end furtniture, HOFEX is dedicated to being a powerful aide for hotels to stand in the forefront of the global wanderlust, so don't miss out!

全球旅遊業正在復甦,酒店業若要捕捉這股熱潮,就必須做好準備。HOFEX 的參展商涵蓋不同領域,當中包括酒店款待科技及高級傢俱用品,助全球酒店經營者捕捉全球旅遊風潮,切勿錯過這個盛大的業界展會!

Leading Hospitality Technology & Furniture Exhibitors 行業領先的酒店科技及款待供應參展商









VINEKO

And more... 及更多...

Hospitality Technology 酒店科技

The use of contactless and self-service technology became increasingly popular during COVID era, and is expected to retain as a long-term trend even after the pandemic. These technologies can provide comfort and control to hotel guests, and also help hotels to serve guests in a more efficient manner.

非接觸式與自助服務科技在疫情期間漸漸成為主流,預計這種應用並不會隨著疫情 改善而減退,反將成為長期趨勢。這些科技能夠讓住戶有舒適及掌控一切的感覺, 亦可幫助酒店以更有效率的方式服務住客。

Hospitality Supplies 款待供應

Distinctive design and coziness are always in the recipe to create great hotel experiences. Also, as most tourists have not been travelled for a long time, they have high expectations to the design of hotels facilities.

獨特而舒適的酒店設計會為住客帶來超卓的體驗。此外,由於大部分旅客已有一段時間未曾出遊,他們對酒店的設計及設施都有著較高的期望。

立即登記成為買家 Register as Visitor 立即聯絡我們參展 Become Exhibitor

Organiser:

Informa Markets



1701-05, 17/F, China Resources
 Building, 26 Harbour Road, Wanchai,
 Hong Kong
 +852 3709 4981





